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Aanwezig:				
Bewoners:	Jacques	Kieft,	Fulco	Havelaar(voorzitter),	Kees	Heemskerk,	Bert	Smolders,	 	Elsa	Reis,	
Mieke	 Haggenburg,	 Bart	 Oosterveld,	 Ronald	 van	 Berkel,	 Ruud	 Berlo,	 Johannes	 Lijzen,	 Nicole	
Pakker,	Nina	Hagoort,	Pieter	de	Raaf.		
Gemeente:	Jasper	Maas.		
Politie:	Bas	van	Boxtel	
BWWB:	Rob	Verschuur,	Marije	Sonnevijlle.		 	
Buurtkrant:	Alfred	Heeroma	(verslag).	

Afwezig	met	kennisgeving:	 	
Bewoners:	Jeanne	en	Ben	van	der	Kallen,	Stefan	en	Mary	Driessen,	Ellie	Jordans,	Marieke	Smeets,	
Sjef	Opstraat,	Jan	Trum,	Liesbeth	van	Malsen,	René	van	den	Kerkhof	(ook	raadslid).	
Gemeente;	Elly	van	den	Hombergh,	Riekje	Bosch,	Sonja	de	Jong	.	
BrabantWonen:	Edith	van	Venrooy.	
Divers:	Wim	Smeets.	
Juvans:	Juri	Beset.	

1.	 Opening	en	mededelingen.	
Fulco	Havelaar	opent	de	vergadering	om	19.40	uur.	Hij	heet	iedereen	welkom	en	merkt	op	dat	er	
een	lagere	opkomst	is	dan	normaal.	

2.	 Goedkeuring	verslag	28	november	2016.	
Naar	aanleiding	van	het	verslag	worden	een	aantal	opmerkingen	gemaakt.		
Punt	4	op	pagina	2:	

• Als	aanvulling	op	Paardskerkhofweg:	er	is	een	boomvak	kapot	gereden,	gelukkig	stond	
boom	er	nog	niet	

• 	Als	aanvulling	op	woonomgeving	Vlekken	18	en	19:	in	aankondiging	staat	dat	bomen	pas	
in	najaar	komen.	Dat	kan	zo	zijn,	want	bomen	moeten	voor	eind	maart	geplant	worden.	
Brieven	voor	bewoners	zijn	niet	goed	bezorgd.		

• Vlek	3:	Inloopavond	komt	later.	Er	zijn	obstakels	in	planvorming.	Er	zouden	meerdere	
bomen	moeten	sneuvelen.	Daarover	zou	overleg	met	de	gemeente	zijn	waarvoor	enkele	
mensen	zich	de	vorige	vergadering	hebben	opgegeven.	BrabantWonen	is	bovendien	bezig	
met	een	nieuw	haalbaarheidsonderzoek,	waarvan	de	uitslag	hopelijk	in	februari	bekend	
wordt.	Doorstromingen	dreigen	nu	in	gedrang	te	komen.	Vlek	21	en	Marconistraat	worden	
wel	op	tijd	gesloopt.		

• Vlek	8	blokken	1	en	2:	inloopavond	pas	later,	als	van	Van	Wanrooij	zaken	ter	inzage	heeft	
gelegd.	Infoavond	voor	de	kopers	van	de	woningen	is	wel	geweest.	

• Overleg	Groen:	Bankje	in	Musschenbroekstraat	staat	niet	op	tekening,	maar	die	wens	blijft	
wel	bestaan.	Jasper	Maas	geeft	aan	dat	er	een	nieuwe	bankje	komt.		

				Gemeente	wil	ander	traject	qua	communicatie.	Hierdoor	is	infoavond	groen	in	december	
niet	doorgegaan.	Dit	wordt	betreurd,	want	in	Boschveldoverleg	is	er	een	toezegging	
gedaan,	die	dus	nu	weer	wordt	gewijzigd.		

					
Actielijst:	
• De	infoavonden	voor	Vlek	3,	Vlek	8	en	Groen	vinden	later	of	niet	plaats.	
• Er	is	comité	voor	beoordeling	wijkgelden,	kan	worden	afgevoerd.	
• Locaties	papiercontainers	is	in	overleg	geregeld.	Er	komen	er	7.	Mensen	met	eigen	

container	mogen	hier	ook	een	pasje	voor	aanvragen;	kan	worden	afgevoerd.	
• Digitaal	parkeren	is	ingevoerd,	zie	gemeentelijke	website.	Lastig	voor	mensen	zonder	

computer;	wordt	afgevoerd.		
								

3.	 Vervanging	gekapte	bomen	in	verschillende	straten.	
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In	verschillende	straten	zijn	brieven	verspreid	over	vervanging	van	bomen	en	de	plekken	waar	
deze	zouden	komen	te	staan.	De	vorige	vergadering	toegezegde	inloopavond	is	niet	doorgegaan.	
Men	kan	reageren	tot	16	januari.	Er	wordt	bekeken	of	er	vanuit	de	vergadering	nog	suggesties	
zijn.		
Jasper	Maas	licht	toe,	dat	het	bomen	betreft	in	de	‘s-Gravesandestraat	/van	Musschenbroekstraat	
/	Chr.	Huygenssweg.	Er	zijn	diverse	brieven	verstuurd,	maar	die	zijn	niet	bij	iedereen	bezorgd,	
sommige	mensen	ontvingen	meerdere	brieven.	Er	werd	aangeboden	om	tot	16	januari	te	
reageren,	wat	lastig	is	als	brief	niet	is	ontvangen.	
Bij	vierkante	pleintjes	zijn	(om	veiligheidsredenen)	4	bomen	gekapt.	Er	is	veel	onbegrip	over	de	
wijze	waarop	zaken	zijn	verlopen.	
Bewoonster	Nina	stelt	voor	eventueel	ook	bak	of	schaal	met	kleine	boom	of	boomachtige	struik	
met	bloemen	te	plaatsen	(geen	bloembak).	In	plantsoen	geen	boom	in	midden	plaatsen.		
Er	zijn	8	positieve	reacties	geweest.		
Er	zijn	tekeningen	gemaakt,	deze	zijn	niet	ter	vergadering	aanwezig.	Kees	Heemskerk	geeft	aan	
dat	die	tekeningen	niet	kloppen.	Jasper	Maas	geeft	aan	dit	terug	te	koppelen,	want	hij	had	hier	
zelf	ook	al	opmerkingen	over.			

Ook	in	de	Buys	Ballotweg	komen	enkele	nieuwe	bomen.	Het	verzoek	is	te	kiezen	voor	bomen	met	
een	goede	vertakking.			

Er	is	een	kapvergunning	gepubliceerd,	betreft	5	acacia’s	op	terrein	Prorail	aan	de		Parallelweg	.	
De	aanwezigen	geven	aan	dat	deze	5	bomen	moeten	worden	behouden.	Er	is	volgens	bewoners	
geen	aanwijsbaar	veiligheidsrisico.	

4.	 Buurtplatform	voor	maar	ook	door	bewoners.	Helpende	handen	gezocht.	
Johannes	Lijzen	geeft	toelichting.	In	de	Buurtkrant	is	artikeltje	verschenen.	Buurtplatform	is	12	
jaar	geleden	opgericht.	Heeft	jaren	goed	gefunctioneerd,	om	de	belangen	van	bewoners	te	
behartigen	en	het	Boschveldoverleg	mede	te	organiseren,	maar	de	laatste	jaren	wel	met	minder	
mensen.	Om	door	te	gaan	is	het	noodzakelijk	nieuwe	mensen	aan	te	trekken.	Dus	als	je	iemand	
kent	die	voor	korte	of	langere	tijd	iets	wil	doen,	dan	graag	(laten)	aanmelden.		
Functies	zie	Buurtkant	januari	2017.	Het	gaat	om	een	secretaris	en	voorzitter.	Johannes		Lijzen	
wil	tot	medio	2017	nog			de	rol	van	voorzitter	waarnemen.		Daarnaast	mensen	voor	de	
Buurtkrant	en	voor	organisatie	Boschveldoverleg.	Taak	van	secretaris	wordt	kleiner	gemaakt	
dan	nu	het	geval	is.		

Onderwerpen,	die	mensen	leuk	/	interessant	vinden	en		waar	mensen	zich	voor	aanmelden,	
krijgen	uiteraard	voorrang.		

	 	 	
5.	 Politiecijfers		2016.	
De	cijfers	(meldingen)	zijn	een	vergelijking		van	2015	en	2016	
Een	aantal	zaken	is	in	2016		slechter	geworden:	
Zo	zijn	er	4	auto’s	gestolen	en	dat	is	een	stijging		van	100%.	
Het	aantal	bedreigingen	steeg	van	12	naar	17.	
Overlast	jeugd	toegenomen	van	16	naar	26;	dit	komt	mede	omdat	er	meer	meldingen	bij	de	
politie	worden	gedaan.	Hoe	meer	meldingen,	des	te	meer	inzet.		
Overlast	verwarde	/	overspannen	personen	steeg	van	9	naar	24	(betreft	wel	een		beperkt	aantal	
personen)	
Ongevallen	met	letsel	steeg	van	0	naar	5.	
Verlaten	plek	ongevallen	is	ook	fors	gestegen	van	12	naar	24	gevallen.	Dat	is	een	trend	die	ook	
elders	in	de	stad	wordt	waargenomen.	
Het	aantal	pogingen	tot	woninginbraak	bleef	gelijk,	maar	het	aantal	echte	inbraken	daalde	van	
17	naar	9.	Ook	diefstal	uit	auto’s	is	gedaald	van	86	naar	54.	Een	lichte	daling	bij	diefstal	
bromhietsen	/	scooters	van	21	naar	11.	Het	aantal	vernielingen	daalde	van	48	naar	26.	
Er	zijn	geen	overvallen	gemeld.	
Verder	is	het	aantal	meldingen		burenoverlast	/	relatie	problemen	van	20	naar	10	gedaald.	
Ook	het	aantal	mishandelingen	daalde	van	17	naar	6.	
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Soms	zijn	er	meerdere	meldingen	met	1	oorzaak.	Als	een	dergelijke	zaak	wordt	opgelost	kan	dat	
veel	schelen.	Oplossen	kan	alleen	als	er	meldingen	zijn.		

Bert	Smolders	merkt	op	dat	er	afgelopen	zomer	veel	overlast	is	geweest	van	quads.	Hij	verwacht	
dat	komende	zomer	ook	weer.	Hij	vraagt	wat	hiertegen	te	doen	is.	In	ernstige	gevallen	mag	112	
gebeld	worden.	Als	het	rond	het	winkelcentrum	is,	kan	het	eventueel	met	camera’s	worden	
opgenomen.	Overlast	in	ieder	geval	melden.		

Er	wordt	ook	een	vraag	gesteld	over	een	ingeslagen	ruit	bij	Parallelweg.	Bas	van	Boxtel	geeft	aan	
dat	dit	is	gedaan	door	de	politie	na	een	melding	van	ernstige	mishandeling.		Er	werd	niet	open	
gedaan,	waarop	de	politie	het	raam	heeft	ingeslagen.	Het	bleek	uiteindelijk	te	gaan	om	een	valse	
melding.	Er	is	een	nieuwe	ruit	besteld	en	komt	deze	of	volgende	week,	de	ruit	was	i.v.m.	Kerst	
niet	eerder	leverbaar.	
	 	 	
6.	 Informatie	uit		projecten	en	werkgroepen	
Groen	en	Spelen:	veel	inzet	op	bomen.	Kunstgras	bij	speelapparaten	Voltastraat	/	Lorentzstraat	is	
in	december	aangebracht.		

Boschveldtuin:	Gebruiksovereenkomst	voor	grond	(is	van	gemeente)	is	geregeld	en	kan	nu	
worden	ondertekend.	Hek	en	omgeving	is	voor	gemeente,	binnen	hek	voor	bewoners.	
Overeenkomst	wordt	ter	vergadering	getekend.	Er	komt	een	vergoeding	voor	vernietiging	oude	
tuin.		

OBB	is	bezig	met	bewonersverhuisregeling	voor	7	hlats	van	Vlek	21	die	zullen	worden	gesloopt.	
Er	lijkt	geen	hinanciële	ruimte	waardoor	er	geen	extra	vergoeding	zal	plaatsvinden.	Dit	tot	
ongenoegen	van	het	OBB.		

7.	 Agendaonderwerpen	voor	komende	maanden	
	 *	 cijfers	Meldpunt	Openbare	Ruimte	
	 *	 cijfers	wijkwinkel	
	 *		 evaluatie	BBS	
	 *		 evaluatie	/	stand	van	zaken	sociale	visie	

	 	 	 	
8.	 Rondvraag	en	sluiting.	
Vraag	om	aanpak	auto’s	op	stoep	bij	Musschenbroekstraat	/	Edisonstraat.	De	auto’s	staan	op	
grond	van	Zayaz;	daar	kan	gemeente	niet	op	ingrijpen.	Zayaz	zou	hier	iets	aan	moeten	doen,	
maar	heeft	alleen	een	verzoek	aan	bewoners	gedaan,	maar	verder	niets.	Bart	Oosterveld	zal	zelf	
Zayaz	benaderen	en	vraagt	OBB	dat	ook	te	doen.	

Aanpassing	van	verkeerssituaties	voor	invaliden	loopt	via	Roos	Kapteijns.		

Er		is	een	vraag	of	er	nog	inschrijfformulieren	zijn.	Die	zijn	er	ter	vergadering,	maar	aanmelden	
kan	ook	via	mail	of	Edisonstraat	28.	
		
Laatste	feest	Brabanthallen	heeft	geen	overlast	gegeven	(Nieuwjaarfeest).		

Vanaf	1	januari	is	de	nieuwe	parkeerregeling	van	kracht.	Nog	niet	alle	bewoners	hebben	de	
nieuwe	vergunning	geregeld.	Er	worden	nu	nog	waarschuwingen	uitgedeeld	aan	mensen	die	
geen	vergunning	hebben.	Gele	bezoekerskaartjes	blijven	gehandhaafd,	rest	digitaal.		

Weenergroep	heeft	laatste	weken	niet	geprikt,	waardoor	zwerfvuil	toeneemt.	Vraag	is	wanneer	
groep	weer	terugkomt.	Vandaag	wel	3	mensen	waargenomen.	Beeldbestek	(de	kwaliteit	van	de	
verleende	diensten	moet	leiden	tot	een	vastgesteld	niveau	van	resultaat)	wordt	nu	ingezet.	
Jasper	neemt	dit	mee;	vooral	Copernicuslaan.		
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Er	is	een	inloopavond	van	Van	Wanrooij	in	de	Verkadefabriek	geweest	inzake	woningen	Hart	van	
Boschveld.	Er	bleek	veel	animo,	maar	weinig	info	over	voorrangsregeling	voor	huidige	bewoners	
Boschveld.	Eerdere	afspraken	worden	na	aandringen	wel	nagekomen.	.		

9. Sluiting	
De	voorzitter	sluit	de	vergadering	om		21.15	uur.	Er	is	een	gelegenheid	voor	een	drankje	
vanwege	het	nieuwe	jaar.	

Actielijst	

Volglijst	

Datum Onderwerp Afspraak

20150703 Toegang	ondergrondse	afvalcontainers	door	
kamerbewoners

Afvalstoffendienst

20150703 Instellen	afvalcoaches Corporaties/	Divers

20150703 Evaluatie	gebruik	BBS Fatima	Zahra	Jallal/	
Marieke	Smeets

20151019 Nagaan	of	4	woonblokken	aan	Paardskerkhofweg	
ook	duurzaam	kunnen	als	aansluiting	op	BWWB

Gemeente	Hart	van	
Boschveld	2015

20151130 Aanpak	‘handel’	gele	parkeerkaartjes bewoners

20160229 Inperken	(geluids)overlast	Brabanthallen	bij	
feesten

Riekje	Bosch/	OBB/	
Veemarktkwartier/	
Brabanthallen

20160523 Uitvoering	0-Meting	panden	Koestraat	(wacht	
nog	op	rapportage)

Hamid	Azimi

20160523 Aanpak	hietsstraat	Copernicuslaan/	Kamerlingh	
Onnesstraat

Gemeente

20160523	
20160627

Voortgang	Winkelcentrum/	instellen	werkgroep Kathy	van	Grinsven

20160523 Mogelijke	parkeerdruk	als	gevolg	plannen	Grasso	
en	gebruik	EKP	door	kunstacademie

Angelique	Breukel

20160627 Beperken	overlast	bij	aanpak	Paardskerkhofweg Hamid	Azimi

20161128 Info	avond	Vlek	3	(voorjaar	2017) Gemeente;	Sonja	de	Jong

20161128 Info	avond	Vlek	8	(voorjaar	2017) Gemeente;	Sonja	de	Jong

20161128 Info	avond	groen	(vervalt	mogelijk) Jasper	Maas

20161128 Invullen	werkgroepen	OBB Bestuur	OBB/	alle	
bewoners

Datum Onderwerp Afspraak

20070416 politiecijfers	Boschveldoverleg	per	kwartaal Bas	van	Boxtel
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20040713 Cliënten/bezoekers	die	gebruik	maken	van	de	
service	van	het	wijkplein;	Jaarlijks	overzicht	

Divers/	gemeentelijk	
Meldpunt	Schoon,	Heel	en	
Veilig

20150601 Ondersteunen	bewonerscommissies Zayaz

20151130 Melden	verdachte	situaties	bij	politie Alle	bewoners

20151130 Overleg	diverse	partijen	over	overlast	in	
Boschveld

Riekje	Bosch;	doorlopend

20160229 Toezicht	openbare	ruimte Gemeente

20150703 Parkeerregeling	per	deelprogramma Gemeente	

20160523 Bij	Kingsland	2017	Brabanthallen	betere	
communicatie

Riekje	Bosch

20160523 Op-	en	afritten	stoepen	voor	rolstoelgebruikers Liesbeth	van	Malsen/	
Koen	Gijsbrechts

20160627 Bestemmingsplan	Vlek	3 Sonja	de	Jong	1e	kwartaal	
2017

20160627 Sloop/	nieuwbouw	Vlek	21;	verhuisregeling BrabantWonen

20161017 Voortgang	aanpak	Sociale	visie Allen
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